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PROTOKÓŁ
z posiedzenia

Rady Naukowej Instytutu Nauk o Morzu i Środowisku
z dnia 17.12.2019 r.

Obecni członkowie Rady Naukowej zgodnie z listą obecności. Lista w załączeniu. 
Posiedzenie przebiegło zgodnie z przyjętym porządkiem obrad. Porządek w załączeniu.

Posiedzenie Rady Naukowej rozpoczął Przewodniczący Rady Naukowej prof. dr hab. Ryszard 
K. Borówka, który przedstawił porządek obrad posiedzenia. W głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęto 
porządek obrad.

Podjęcie uchwały w przedmiocie zmiany członka Komisji ds. czynności w postępowaniu 
o nadanie dr hab. Annie Cedro tytułu profesora nauk ścisłych i przyrodniczych

Na czas procedowania uchwały przewodniczenie w posiedzeniu przejął Wiceprzewodniczący 
Rady Naukowej dr hab. Przemysław Śmietana, prof. US. W związku z formą głosowania tajnego w 
przedmiocie podjęcia uchwały zaistniała konieczność uzupełnienia członka Komisji Skrutacyjnej. 
W miejsce nieobecnej dr Krystyny Osadczuk na członka Komisji Skrutacyjnej w głosowaniu jawnym 
jednogłośnie powołana została dr hab. Małgorzata Stasińska, prof. US. W głosowaniu tajnym Rada 
Naukowa Instytutu Nauk o Morzu i Środowisku odwołała prof. dr. hab. Ryszarda K. Borówkę z pełnienia 
funkcji członka Komisji ds. czynności w postępowaniu o nadanie dr hab. Annie Cedro tytułu profesora 
nauk ścisłych i przyrodniczych, powołanego uchwałą nr 58/2018/2019 Rady Wydziału Nauk o Ziemi 
w dniu 8 marca 2019 roku, w związku z wyborem do pełnienia funkcji recenzenta w w/w sprawie 
i wyznaczyła w to miejsce nowego członka Komisji prof. dr. hab. Stanisława Musielaka. Wyniki 
głosowania w załączeniu.

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej wniosku o stypendium ministra dla 
wybitnych młodych naukowców prowadzących badania naukowe w dziedzinie nauk ścisłych 
i przyrodniczych w dyscyplinie nauki o Ziemi i środowisku

W związku z wpłynięciem wniosku dra Przemysława Dąbka o stypendium ministra dla 
wybitnych młodych naukowców prowadzących badania naukowe w dziedzinie nauk ścisłych 
i przyrodniczych w dyscyplinie nauki o Ziemi i środowisku, Rada Naukowa Instytutu Nauk o Morzu 
i Środowisku wydała jednogłośnie pozytywną opinię dla w/w wniosku. Wyniki głosowania w załączeniu.

Informacje Dyrektora Instytutu
Dr hab. inż. Andrzej Osadczuk, prof. US, poinformował o śmierci i terminie pogrzebu męża Pani 

dr hab. Teresy Radziejewskiej, prof. US, Stanisława Matalewskiego.
Dyrektor Instytutu kolejny raz przedstawił obecną strukturę funkcjonowania US, ponieważ cały 

czas mylone są funkcje wydziałów i instytutów, zaprezentował współtworzoną z dr. hab. Maciejem 
Witkiem, prof. US koncepcję nowej strony internetowej Uniwersytetu.

Dyrektor Instytutu poinformował, że wyszło zarządzenie nr 195/2019 Rektora US z dnia 29 
listopada 2019 r. w sprawie zasad okresowej oceny nauczycieli akademickich przeprowadzanej 
w Uniwersytecie Szczecińskim, jest w nim zapis dający Dyrektorom Instytutów możliwość podniesienia 

i



minimalnego progu oceny, będącego na poziomie 20 punktów. Niestety ocena będzie możliwa dopiero 
za rok.

Mimo przyjętego nowego Statutu US nie opracowano szczegółowych wytycznych dla 
Dyrektorów i Dziekanów, stąd kompetencje się rozmywają, Prof. Borówka zaznaczył, że inne uczelnie 
borykają się z tymi samymi problemami. Dyrektor Osadczuk podzielił się zaobserwowaną tendencją 
do powrotu do „starego” wśród grupy osób na US.

Dyrektor Instytutu przypomniał o konieczności przedstawienia planów badawczych na przyszły 
rok do 20 grudnia.

Wolne wnioski
Prof. dr hab. W. Piasecki zgłosił wniosek, dotyczący subwencji na podtrzymanie potencjału 

badawczego, żeby zlikwidować konieczność precyzyjnego określenia planów badawczych, aby móc 
wykorzystywać przyznane środki. Dyrektor Instytutu sprostował, że nie ma obecnie wymagań 
precyzyjnego zaplanowania wydatków w ramach przyznanej subwencji, konieczne jest tylko podanie 
głównego tematu badawczego oraz składu zespołu.

Dr hab. inż. P. Śmietana, prof. US wystąpił z wnioskiem o włączenie się pracowników Instytutu 
do tworzenia nowego interdyscyplinarnego kierunku studiów licencjackich pod roboczym tytułem 
„Zarządzanie zasobami naturalnymi środowiska”, na temat którego rozdał członkom RN materiały 
informacyjne.

Przewodniczący RN zgłosił potrzebę przedstawienia pracownikom z początkiem roku informacji 
na temat ich aktualnej sytuacji w świetle przyszłorocznej oceny. W tym celu należy zaktualizować swoje 
osiągnięcia w bazach Publi i BOP-ie. Prof. Borówka poinformował o upływającym w piątek 20 XII 
terminie głosowania na kandydatów zgłoszonych do Komitetów PAN.

Ustalono datę spotkania kolejnej RN na 9 I 2020 r.

Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia Rady Naukowej INoMiŚ z dnia 07.11.2019 r.
W związku z brakiem uwag do protokołu z posiedzenia RN z dnia 21 listopada 2019 r. 

Przewodniczący RN zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu, który w głosowaniu jawnym 
został jednogłośnie przyjęty.

Na zakończenie posiedzenia Przewodniczący RN prof. dr hab. Ryszard K. Borówka złożył wszystkim 
życzenia Świąteczno-Noworoczne.

Protokół sporządziła: 
mgr Magdalena Klimczak
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